
Tonnikalan selkäfileiden tariffikiintiö perustuu siihen komission havaintoon, ettei tonnikalan selkäfileiden
yhteisön tuotanto riitä kattamaan yhteisön tarpeita. Yhteisön säilyketeollisuus joutuu enenevässä määrin
turvautumaan kolmansista maista lähtöisin olevaan tuontiin. Espanjalainen tuottajaryhmittymä Asociación
Nacional de Fabricantes de Conservas de Pescado y Marisco (Anfaco) vahvisti 15. tammikuuta 1999
toimittamillaan luvuilla tämän havainnon. Ryhmittymän tilastoista käy ilmi, että tonnikalan selkäfileiden
pääasiallinen tuottaja, Espanja, ei itsekään kykene tyydyttämään teollisuutensa raaka-ainetarpeita.

Komissio on myös todennut, että tullietuusjärjestelmään kuuluvista maista (AKT-maista ja huumeiden
torjuntaa tukevaan yleiseen tullietuusjärjestelmään kuuluvista maista) lähtöisin oleva tuonti ei, jos siinä
noudatetaan alkuperää koskevia sääntöjä , joiden merkitystä arvoisa parlamentin jäsen perustellusti
korostaa , riitä tyydyttämään yhteisön säilyketeollisuuden hankintatarpeita.

(1999/C 370/118) KIRJALLINEN KYSYMYS E-0686/99

esittäjä(t): Daniel Varela Suanzes-Carpegna (PPE) komissiolle

(26. maaliskuuta 1999)

Aihe: Tonnikalafileiden kiintiöt vuodeksi 1999

Nykyiset tonnikalafileiden toimittamiseen liittyvät rakenteet ja mekanismit EU:n jäsenvaltioissa perustuvat
tasapainoon, joka on hyvin vaikeasti saavutettavissa, ja yhteisön laivaston oikeutettuihin intresseihin.

Miten komissio perustelee ehdotuksensa, joka koskee uutta, täysin yhteisön laivaston etujen vastaista
kiintiötä ja joka merkitsisi sen aseman huomattavaa heikkenemistä sen luontaisilla markkinoilla?

Komission jäsenen Emma Boninon komission puolesta antama vastaus

(7. toukokuuta 1999)

Komission mielestä ajallisesti ja määrällisesti rajatun kiintiön avaaminen, johon kaiken lisäksi sovelletaan 6
prosentin tullitariffia ei vahingoita yhteisön laivaston intressejä tai vähennä laivaston osuuttaan yhteisön
tonnikalamarkkinoilla.

Maailmanlaajuisesta markkinatilanteesta riippuen huomattava osa yhteisön laivaston tuotannosta päätyy
itse asiassa unionin ulkopuolisiin maihin. Tässä yhteydessä on syytä panna merkille, että vuonna 1998
yhteisön laivasto on vähentänyt toimituksiaan 15 prosenttia vuoteen 1996 verrattuna, vastaavan luvun
ollessa peräti 36 prosenttia laatusäilykkeiden valmistuksessa tavoitelluimman lajikkeen, eli keltaevätonnika-
lan osalta.

(1999/C 370/119) KIRJALLINEN KYSYMYS E-0688/99

esittäjä(t): Fernand Herman (PPE) komissiolle

(26. maaliskuuta 1999)

Aihe: Tärkkelystuotannon ja alan tuotantolaitosten tilanne Euroopan unionissa

Kiinnitin suullisessa kysymyksessäni O-0025/96 (1) komission huomion siihen, ettei Euroopan unionin
tärkkelysteollisuus kykene enää täyttämään tyydyttävällä tavalla asiakkaidensa tarpeita (paperiteollisuus,
käyminen, bioteknologiat jne.), mikä johtuu etenkin maksettavien tukien riittämättömyydestä.

Komissio jäsen Fischler vastasi minulle Strasbourgin täysistunnossa 15. helmikuuta 1996, että komissio
tulisi tekemään kaikkensa taatakseen tälle teollisuudenhaaralle tyydyttävät kilpailuedellytykset suhteessa
kolmansien maiden kilpailijoihin.

Nyt kun helmikuusta 1996 on kulunut kolme vuotta voin vain todeta, että tänä ajanjaksona tuotannolle
annettu tuki on ollut riittämätöntä yli puolet kuluneesta ajasta.
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